
oSIEDLE "ToMASZÓWKA"
w czechowicach-Dźiedzicach

z^RzĄD oS|EDLA Czechowice-D ziedzice 1 7. 0 l .20 1 8

Protokół z posiedzen ia Zarządu Osiedla,,To maszówka"
w Czechowicach-Dziedzicach z łfnia l7 stvcznia 2018 roku

Obecni:
1, Małgorzata Jasny - Z-caPrzęwodniczącego Zarządu
2. Monika Walaszczyk - Członek Zarządu Osiedla
3. Edward Wala - Sekretarz
4. Janusz Uszok - Przewodniczący Zarządu

Przebieg posiedzenia

Przewodniczący Janusz Uszok przywitał członków Zarządu, a następnie
przedstawił zadania przylęte do realizacji w 2018 roku,
Przedstawił propozycję przekazanta środków z rczerw Osiedla na utworzenie
nowego zadania w 2018 roku :

- dobudowa dwóch punktów świetlnych na ulicy Barlickiego.

ustalenia
Członkowie Zarządu Osiedla przyjęli zgodnie informację olaz propozycję
Przewodniczącego Osiedla ,,Tomaszówka". Pan Janusz Uszok, przedstawił projekt
uchwały w/w sprawie, pozostali członkowie Zarządu nie wnieśli uwag.

Uchwałę w przedstawionej formie przyjęto jednogłośnie.

Otrzymuje:
- Burmistrz Czechowic-D ziedzic
-klew ZO1

Przewodniczący


